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PROTOKÓŁ nr XVIII 

z posiedzenia Rady Gminy Osiek 

odbytego w dniu 29 października 2020 r. 

Miejsce obrad - Gminna Sala Obrad godz. 1700 

 

W posiedzeniu udział wzięło 10 radnych, lista obecności w załączeniu do protokołu. 

 

Ad 1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Wojciech Śliwiński. 

 

Ad. 1a) Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 

 

Ad. 1b) Przewodniczący odczytał porządek obrad.  

W trakcie obrad połączonych Komisji z porządku obraz zostały usunięte punkty 4 i 6. 

Przeprowadzono głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. Oddano głosów: 

 

Za przyjęciem porządku obrad:  - 10 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymało się:    -   0 radnych 

 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 1c) Przewodniczący zapytał czy są uwagi do protokołu z poprzedniej sesji. Uwag nie 

wniesiono. Przewodniczący zarządził głosowanie. 

 

Za przyjęciem protokołu głosowało:  - 10 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymało się:    -   0 radnych 

 

Protokół z poprzedniej sesji nr XVII z dnia 17 września 2020 r. został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad.2 Przyjęcie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych. 

Połączone Komisje są za przyjęciem informacji. Uwag nikt nie wniósł. Przewodniczący obrad 

zarządził głosowanie nad przyjęciem informacji o stanie realizacji zadań oświatowych. 

 

Za przyjęciem informacji głosowało: - 10 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymało się:    -   0 radnych  

 

Informacja została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 3 Podjęcie  uchwały w  sprawie  przyjęcia „Rocznego  programu  współpracy  Gminy  

Osiek z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego, o których  mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na rok 2021”. 
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Połączone Komisje są za przyjęciem proponowanej uchwały. Uwag nikt nie wniósł. 

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad przedstawioną uchwałą. Oddano głosów: 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 10 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymało się:    -   0 radnych  

 

Uchwała nr XVIII/115/2020 została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad.4 Uchwała w sprawie współdziałania z Powiatem Starogardzkim w zakresie realizacji 

„Powiatowego programu profilaktyki zakażeń wirusem brodawczaka ludzkiego HPV na lata 

2018 – 2022” w 2021 roku. 

 

Połączone Komisje są za przyjęciem proponowanej uchwały. Uwag nikt nie wniósł. 

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad przedstawioną uchwałą. Oddano głosów: 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 10 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymało się:    -   0 radnych  

 

Uchwała nr XVIII/116/2020 została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad.5 Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty. 

 

Połączone Komisje są za przyjęciem proponowanej uchwały. Uwag nikt nie wniósł. 

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad przedstawioną uchwałą. Oddano głosów: 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 10 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymało się:    -   0 radnych 

 

Uchwała nr XVIII/117/2020 została przyjęta większością głosów. 

 

Ad. 6 Uchwała o przystąpieniu do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla wsi Osiek. 

 

Połączone Komisje są za przyjęciem proponowanej uchwały. Uwag nikt nie wniósł. 

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad przedstawioną uchwałą. Oddano głosów: 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 10 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymało się:    -   0 radnych 
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Uchwała nr XVIII/118/2020 została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 7 Uchwała o przystąpieniu do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego fragmentów Gminy Osiek dla terenów położonych w miejscowości Skrzynia. 

 

Połączone Komisje są za przyjęciem proponowanej uchwały. Uwag nikt nie wniósł. 

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad przedstawioną uchwałą. Oddano głosów: 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 10 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymało się:    -   0 radnych  

 

Uchwała nr XVII/119/2020 została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 8 Uchwała o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obszaru położonego w obrębie Bukowiny, gmina Osiek. 

 

Połączone Komisje są za przyjęciem proponowanej uchwały. Uwag nikt nie wniósł. 

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad przedstawioną uchwałą. Oddano głosów: 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 10 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymało się:    -   0 radnych  

 

Uchwała nr XVIII/120/2020 została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad.9 Uchwała w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości. 

 

Połączone Komisje są za przyjęciem proponowanej uchwały. Uwag nikt nie wniósł. 

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad przedstawioną uchwałą. Oddano głosów: 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało:  -   9 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymał się:    -   1 radny  

 

Uchwała nr XVIII/121/2020 została przyjęta większością głosów. 

 

Ad.10 Uchwała w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych. 

 

Połączone Komisje są za przyjęciem proponowanej uchwały. Uwag nikt nie wniósł. 

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad przedstawioną uchwałą. Oddano głosów: 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 10 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 
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Wstrzymało się:    -   0 radnych  

 

Uchwała nr XVIII/122/2020 została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 11 Uchwała w sprawie opłaty targowej. 

 

Połączone Komisje są za przyjęciem proponowanej uchwały. Uwag nikt nie wniósł. 

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad przedstawioną uchwałą. Oddano głosów: 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 10 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymało się:    -   0 radnych  

 

Uchwała nr XVIII/123/2020 została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad.12 Uchwały w sprawie opłaty miejscowej. 

 

Połączone Komisje są za przyjęciem proponowanej uchwały. Uwag nikt nie wniósł. 

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad przedstawioną uchwałą. Oddano głosów: 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 10 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymało się:    -   0 radnych  

 

Uchwała nr XVIII/124/2020 została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 13 Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2020. 

 

Proponowaną uchwałę przedstawił Skarbnik Andrzej Krzywiński. 

Połączone Komisje są za przyjęciem proponowanej uchwały. Uwag nikt nie wniósł. 

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad przedstawioną uchwałą. Oddano głosów: 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 10 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymało się:    -   0 radnych  

 

Uchwała nr XVIII/125/2020 została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 14 Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osiek. 

 

Proponowaną uchwałę przedstawił Skarbnik Andrzej Krzywiński. 

Zmiany polegają na aktualizacji pozycji dochodów, w tym dochodów bieżących 

i majątkowych, pozycji wydatków, w tym bieżących i majątkowych, wysokości przychodów, 

kredytów i przedsięwzięć.   



5 
 

 

Połączone Komisje są za przyjęciem proponowanej uchwały. Uwag nikt nie wniósł. 

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad przedstawioną uchwałą. Oddano głosów: 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 10 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymało się:    -   0 radnych  

 

Uchwała nr XVIII/126/2020 została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 15 Przyjęcie informacji o oświadczeniach majątkowych. 

 

Połączone Komisje są za przyjęciem informacji. Uwag nikt nie wniósł. Przewodniczący obrad 

zarządził głosowanie nad przyjęciem informacji o oświadczeniach majątkowych. 

 

Za przyjęciem informacji głosowało: - 10 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymało się:    -   0 radnych  

 

Informacja została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 16 Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Osiek zadał pytanie czy wchodzi w rachubę jakieś obniżenie 

opłat za frakcje śmieci będące surowcami – odpowiedzi udzielił Wójt – nie ma takich planów 

w ZUOK Stary Las. 

 

Ad.17 Wolne Wnioski. 

 

Radna Powiatu Starogardzkiego Stanisława Kurowska przedstawiła sprawy bieżące 

w naszym powiecie. 

 

Radna Beata Szeible poprosiła o odkrzaczenie drogi Jaszczerek – Kopytkowo i wyrównanie 

poboczy. 

Sołtys Grażyna Bukowska poprosiła o wyrównanie nierówności na zjeździe z drogi nr 214  

do wsi Jaszczerz. 

 

Ad.12 Zakończenie obrad. 

 

Obrady sesji zakończone zostały o godz. 17:45. 

 

    

Protokołowała:         Przewodniczący Rady Gminy  

Joanna Chabowska        Wojciech Śliwiński 


